
Protokól Nr XXlllzOLŁ

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

odbytej w dniu 24 października 2012 roku

Stan Rady 15 , 1, nieobecny

wg Iisty obecności . zał.nr.f-.

Spoza Rady udziat wzięli :

- Władysław Piątkowski- Wójt Gminy,
- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy ,

- Wojciech Figurski- Sekretarz Gminy,

- Renata Ostatek - Kierownik referatu podatków i opłat,

- Maria Walewska -Żołcik- Dyrektor GZEAS,

- przedstawiciele jednostek pomocniczych

wg listy obecności . zał. nr.2.

Obradom prz_ewodniczył Pan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady XXll Sesji Rady Gminy i stwierdził quorum . Powitał przybyłych

gości iobecnych radnych . Zaproponował porządek obrad .

Rada przyjęłajednogłośnie następujący porządek obrad .

A. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum .

B. Powitanie Gości i Radnych .

C. Przyjęcie porządku obrad .

1. Przyjęcie protokółu z poprzedniej sesji .

ż.Zaopiniowanie i podjęcie uchwał w sprawie :

a) podziału Gminy Belsk Duży na okręgi wyborcze oraz ustalenie ich granic,

numerów i liczb radnych wybieranych w okręgach wyborczych

b) zmian w budżecie Gminy Belsk Duży na rok 20t2
c) zmlan w budzecie Gminy Belsk Duży na rok 2012



d) w sprawie uchwalenia częściowej zmiany studium uwarunkowań i kierunków

zagospodarowania przestrzennego gminy Belsk Duży dla rejonu lokalizacji

ujęcia wody w Łęczeszycach

e) w sprawie wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części

nieruchomości o pow. 0,0050 ha potożonej w Belsku Duzym przy ul. Szkolnej

f) w sprawie przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą ,,Natura"
g)w sprawie zmiany uchwały rady Gminy Belsk Duży z dnia 7 grudnia 2011 roku

(Uchwała Nr Xlll/10t/201,1) w sprawie zatwierdzenia wzorów formularzy i

deklaracji na podatek od nieruchomości, rolny i leśny.

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji.

4. lnformacja o stanie realizacji wniosków i interpelacji z poprzedniej sesji.

5. Zgłoszenie przez radnych nowych interpelacji i udzielenie odpowiedzi przez

Wójta.

6. Zapytania iwolne wnioski.

7. Zamknięcie obrad.

Pkt. 1.

Rada przyjęła jednogłośnie protokół z poprzedniej sesji.

Pkt. 2.

al Pan Andrzej Adamczyk Przewodniczący Rady Gminy Belsk Duży poprosił o

zabranie głosu w sprawie uchwały nr XXll/158l20I2 Sekretarza Gminy Pana

Wojciecha Figu rskiego.

Pan Wojciech Figurski objaśnił procedury, na podstawie których dokonano
podziału Gminy Belsk Duzy na okręgi wyborcze. Poinformował, że na ustalenia

rady gminy w sprawach okręgów wyborczych wyborcom, w liczbie co najmniej

15 przysługuje prawo wniesienia skargi do komisarza wyborczego, w terminie 5

dni od daty podania uchwały do publicznej wiadomości.

Powiadomił o informacji nadesłanej przez komisarza wyborczego do urzędu

gminy. Kończąc swoją wypowiedz powiedzia|, że podziatu dokonał sumiennie, a

opinię co do uchwały oraz sprzeciwów wyborców po uprzednim zgłoszeniu

wyda kom isa rz wyborczy.



Pan Jan Maciak

Wyrażając swój sprzeciw, przeciwko takiemu podziałowi, poprosił radnych o

przegłosowanie jego wniosku w sprawie dodania miejscowości JuIianów i

Tartaczek do Lewiczyna i stworzenia okręgu wyborczego z tych trzech

miejscowości.

Rada Gminy przegłosowała wniosek Pana Jana Maciaka. Wniosek nie został

przyjęty przez rad nych, jeden głos za, pozostałe głosy przeciw.

Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę nr XXll/t58/2012 w sprawie

podziału Gminy Belsk Duży na okręgi wyborcze oraz ustalenie ich granic,

numerów i liczlr radnych wybieranych w okręgach wyborczych.

(zał. nr.3)

b/ Pan Andrzej Konarski

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXll/159l2ot2 w sprawie zmiany

Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 2012.

(zał. nr.4|

cl Pan Jan Maciak

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXll/1,6012012 w sprawie zmiany

Uchwały Budżetowej Gminy Belsk Duży na rok 2012.

(zał. nr.5)

Pan Andrzej Adamczyk odczytał porozumienie pomiędzy OSP Lewiczyn i OSP

Rożce w sprawie nieodpłatnego przekazania samochodu gaśniczego.

d/ Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęta uchwałę nr XXll/1,61,12Ot2 w sprawie

uchwaIenia częściowej zmiany studium uwarunkowań i kierunków



zagospodarowania przestrzennego gminy Belsk Duży d!a rejonu lokalizacji

ujęcia wody w Łęczeszycach.

(zał. nr.6)

el Pan Andrzej Konarski

Odczytał projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXll/I62/2012 w sprawie

wyrażenia zgody na przedłużenie umowy dzierżawy części nieruchomości o

pow. 0,0050 ha położonej w Belsku Dużym przy ul. Szkolnej.

(zał. nr.7)

f / ?an Jan Maciak

Odczytał projekt uchwały nr XXll/163/2012 w sprawie przyjęcia statutu związku

międzygminnego pod nazwą,,Natura".

O zawarcie głosu poproszono Pana Władysława Piątkowskiego Wojta Gminy

Belsk Duży.

Pan Władysław Piątkowski objaśniając projekt uchwały, poinformował

zebranych na posiedzeniu sesji, że nowa ustawa dotycząca odpadów, nakłada

na gminy warunki, które należy spełnić inaczej w przypadku nie wywiązania slę

z nich nastąpi nałożenie na gminę sankcji w postaci kary.

Powiedział, że gmina Belsk Duży jako mała gmina nie będzie w stanie wywiązać

się z niektórych warunków zawartych w ustawie i dlatego stąd wziął się pomysł

utworzenia związku międzygminnego pod nazwą,,Natura".

Przystąpienie do związku międzygminnego, daje nam zabezpieczenie i pozwala

walczyć z warunkami nałożonymi przez nową ustawę o odpadach.

Wspólnie z innymi gminami, które przystąpią do związku międzygminnego,

ustalać będziemy cenę za odbiór odpadów od właścicieli nieruchomości przez

przedsiębiorstwo zajmujące się odbieraniem odpadów komunalnych od

mieszkańców, wybrane w przetargu.

Projekt uchwały został przegłosowany przez rade gminy.

Rada Gminy większością głosów podjęła uchwałę nr XXll/163l2O12 w sprawle

przyjęcia statutu związku międzygminnego pod nazwą,,Natura".

Za podjęciem uchwały głosowało t4 osób, ]- osoba wstrzymata się od głosu.

(zał. nr.8)



gl Pan Andrzej Adamczyk

Odczytat projekt uchwały.

Rada Gminy jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXll/16412012 w sprawie zmiany

uchwały rady Gminy Belsk Duży z dnia 7 grudnia 201,1, roku (Uchwała Nr

Xlll/t0l/201i.) w sprawie zatwierdzenia wzorów formularzy i deklaracji na

podatek od nieruchomości, rolny i leśny.

(zat. nr.9)

Pkt. 3.

Pan Władysław Piątkowski Wójt Gminy Belsk Duży przedstawił sprawozdanie z

działalności od ostatniej sesji.

- Poinformował, ze Gmina Belsk Duży w 2012 roku za zadanie,,Usuwanie i

unieszkodliwianie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Belsk Duzy -

Etap ll" otrzymała dotację z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i

Gospodarki Wodnej w Warszawie w kwocie 1,4.339,50 zł.

Powiadornił, ź_e gmina Belsk Duży po raz kolejny uruchamia zadanie ,,Usuwanie
i unieszkodlir,vianie wyrobów zawierających azbest z terenu gminy Belsk Duzy -
Etap lll" i starać się będzie pozyskać dotację z Wojewódzkiego Funduszu

Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Warszawie. Zachęcał

przedstawiciel i jed nostek pomocniczy ch, obecnych na obradach sesji do

informowania rnieszkańców o możliwości składania nowych wniosków

odnośnie dofinansowania do demontażu, transportu i utylizacji wyrobów

zawierających azbest w Urzędzie Gminy Besk w Belsku Dużym do 31,.2.2012

roku.

- Podziękował przedstawicielom OSP Lewiczyn za sprawne porozumienie z OSP

Rożce w sprawie przekazania samochodu gaśniczego.

- Powiadomił, że zlecenie na zrobienie przepustu na odcinku Grotów-Oczesały

zostało podpisane i do końca roku powinno być zrealizowane.

- Kończy się plowoli sezon remontów dróg, zaplanowanych na biezący rok.

- Nierozstrzygnięty jest przetarg na oświetlenie.

- poinformo\r,,ał o planowanym zrobieniu oświetlenia na krzyżówce wilczogóra-

Dobryszew. Jtlst za przekazaniem na to zadanie uchwałą 10 tyś. zt.

-Zostata przekazana kwota 70 tyś. na dokumentację kanalizacji Odrzywołek,

Anielin iJarochy.



Powiedział, że będzie się starał aby inwestycja ta była zrobiona prawidłowo i

żeby zachęcić do niejjak najwięcej osób.

- Powiedział, że zostało włozone 83 tyś. zł. w remont szkoły w Lewiczynie.

Kończony jest remont domu nauczyciela w Lewiczynie.

- Pozostała jeszcze do załatwienia wymiana ogrzewania w pokoju Pani

Fedorowicz w OSP Belsk Duży.

- Czekamy na pieniądze klęskowe po powodzi.

- Poinformov,lał, że czeka nas w przysztym roku sprawa związana z inwestycją

rozbudowy oczyszcza l n i ścieków.

- O sprawach związanych z tematem odpadów i spraw dotyczących związku

międzygmi n nego, będzie my rozmawia c z radągmi ny na od rębnych sesjach.

Pkt.4.

Pan Andrzej Adamczyk, postanowił połączyć składanie nowych interpelacji z

wolnymi wnioskami i zapytaniami.

Pan Andrzej Adamczyk

Odczytał dwa pisma sprzeciwu mieszkańców wsi Tartaczek iJulianów przeciwko

ustalonemu pc,działowi Gminy Belsk Duży na okręgi wyborcze.

Pan Tadeusz Szydłowski

Odczytał pisnlo skierowane do przewodniczącego Pana Andrzeja Adamczyka

odnośnie udzielenia przez niego informacji na temat poprzedniego wójta Pana

And rzeja M ałachowskiego.

Poprosił Pana Andrzeja Adamczyka, o udzielenie odpowiedzi o co chodzi w tym

piśmie? Zapytał również czy radni są zainteresowani wyodrębnieniem funduszu

sołeckiego?

Pan Andrzej Adamczyk

Odpowiadając na pytania, poinformował, że udzielił odpowiedzi na pismo w

sprawie Pana Arldrzeja Małachowskiego w terminie wskazanym przez nadawcę.

Przeczytał odpowiedz na pismo.

Jeżeli chodzi o fundusz sołecki, będziemy nad tym myśleć.

pan lreneusz Bałut

Zwrócił uwagę przewodniczącemu, że z pismem nie zapoznała pozostatych

radnych.



Skierował się do Pana Janusz Honorego kierownika ZGK w Belsku Dużym z

zapytaniem jak to się stało, ze dopuścił do naliczenia tak wysokiej kary za

odprowadzenie do środowiska ścieków z naruszeniem warunków pozwolenia

wodno prawnego? l co Pan zrobił w tym kierunku?

Kierując słowa niezadowolenia z takiego stanowiska, powiedział Panu

Januszowi Honoremu, źe nie szanuje pieniędzy gminy.

Powiedział też, ze nie rozumie dlaczego się dzieje tak, że dokumentacja na

oczyszczalnię ścieków jest robiona kilka razy, a nie raz a porządnie.

Zwrocił się do Pana Wójta, że musi coś zrobić ze stanowiskiem kierownika w

ZGK bo Pan Janrisz Honory jego zdaniem sobie nie radzi.

Zadał pytanie Panu Andrzejowi Adamczykowijak wyglądają rozmowy z

właścicielem działki , gdzie stoją pozostałości zabudowań po starej mleczarni,

odnośnie ogrodzenia pomiędzy szkołą ijego działką? ljak wyglądają rozmowy z

Panem Matyjasem odnośnie ksiązki?

Do dnia dzisiejszego nie został poprawiony przepust pod wjazdem na działkę

Państwa Budzik.

Pan Janusz Honory

Odpowiadając na pytanie odnośnie kary nałożonej przez WlOŚ, poinformował,

że kara została nałozona po kontroli przeprowadzonej w 2012 roku. Zostat

zlożony już wniosek w sprawie odroczenia kary. Teraz czekamy na decyzję

odraczającą spłatę kary na okres 5 lat.

Jeżeli chodzi o dokumentację na rozbudowę oczyszczalni to zapłacono w sumie

54 tyś. . A poprawki dotyczyły po prostu kolejnych spraw jak badanie

geologiczne, czy zrobienie raportu do decyzji środowiskowej odnośnie

oddziaływania na środowisko.

Pan Andrzej Adamczyk

Powiedział, że rozmawiał z Panem Matyjasem i miał skontaktować się z

Wójtem, ale jak widać nic w tym kierunku nie zrobił do dzisiejszego dnia.

A jeżeli chodzi Pana Konarzewskiego, to oczywiście porozmawiam z nim

odnośnie zabezpieczenia terenu między szkołą, a pozostałościami budynków po

starej mleczarni.

pan lreneusz Bałut

Powiedział, że dla niego wyjaśnienia Pana Honorego są mało wystarczalne.



Pan Jan Maciak

Poprosił, aby w niektórych miejscowościach zmienić czas zapalania lamp.

Poprosił, żeby pamiętać o zrobieniu kawałka drogi w Widowie za 7 i w

Grotowie.

Pa n Władysław Piątkowski

Popart wnioski Pana Maciaka i poprosił przewodniczącego, a żeby porozmawiał

z Panem Konarzewskim, jak widzi swoje stanowisko kwestii zagrodzenia działki,

i odgrodzenia od terenu szkoły. Musi działac za nim zdarzy się tragedia.

Pan Andrzej Adamczyk zamknął obrady XXll Sesji Rady Gminy

Na tym protokół zakończono .

protokołowała 
: Przewod n iczący:

MŁODSZY REFERE}.IT

,tna/raląOł*s' EwA Ańdrzejczak


